
Da jeg begyndte at dampe for 3 år siden var formålet at nedbringe forbruget af "almindelige" 

cigaretter. Efter 1 uge lagde jeg de almindelige cigaretter på hyldet og har aldrig rørt en cigaret 

siden, men jeg damper lystigt. Min kæreste har kraftig astma og kan ikke engang tåle et enkelt 

fyrfadslys. Jeg kan dampe hende lige op i hovedet uden hun bliver påvirket af det. Jeg mener det er 

en sundhedsmæssig katastrofe at gennemføre den foreslåede lov. Men tobaksindustrien og 

nikotinplasterproducenterne vil klappe i deres hænder, så nogen får selvfølgelig glæde af loven.  

Der ville være langt mere sundhed i at lempe reglerne for e-cigaretter og stramme dem yderligere 

for almindelige cigaretter.  
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